
Referat fra møtet i Kørrestyret. 
 
Torsdag 10.9.2015.   
Peter Sundsrud hadde meldt avbud 
 
 

1. Referat forrige møte 
Kommentar: Få et kart over eiendommene som ligger inntil Kørren. 
Organisere en dugnad til våren; fortsette rydding av busker og trær. 

2. Sommeren 2015 
Gode tilbakemeldinger fra både RIL og MF. Neste år sørge for mere 
underholdning på lørdag/søndag formiddag/ettermiddag. 

3.   Uthusets stokker. Skal vi ta vare på dem? Enstemmig besluttet å ikke ta 
vare på noe av dette. Det er for små mengder som er brukbare. 

4.   Maling av hovedhus innvendig. 
      Et ønske å få det med i neste års budsjett. Kanskje vi kunne få det til på 

dugnad? 
5.   Kerstin Gløtta er på valg i år. Hun ønsker ikke gjenvalg. 4 kandidater ble 

foreslått, tas videre i OPPOM i november.  
6.   Med tanke på fremtiden og bevaring av Kurøen Bygdetun:                                      
      Er det en ide at kommunen eier stedet og driftes av en forening? 
      Dette ble diskutert og vurdert uten noen konklusjoner: Er det noen som kunne 

tenke seg å drifte stedet også vinterstid - ? Vil dugnadsånden leve videre? 
      Kommunen bør vurdere å flytte Trosterud Skolemuseum til Kørren. 
7.   Vedlikeholdsplan. 
      Tinghuset og toalettbygget blir beiset i 2015. Skiftning av kledning på 

hovedhusets ene vegg noe usikkert. 
8.   Eventuelt 
      Renovering av låven må få sin plass i budsjettene fremover. Det sjekkes med        
      teknisk sjef hvordan det er tenkt. 
  Kerstin Gløtta og Karoline Dedorsson ble takket for sin innsats i styret     

            gjennom flere år. 
 
 NESTE MØTE ER MANDAG 4.4.16 KLOKKEN 17.00 PÅ KØRREN 
 
 
21.9.2015 
Elizabeth Wirsching 
  


